
P r o t o k ó ł  Nr  XVI/2015 
 
z odbytej XVI sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. w dniu 29 grudnia 2015r. w sali 
Urzędu Stanu Cywilnego – Urzędu Miejskiego w Gorzowie Śl. w godzinach od 1415 
do 1545. 
 
Obecnych 13 radnych na 15 osobowy skład Rady Miejskiej./ lista obecności w 
załączeniu do protokołu /. 
 
Ponadto w sesji udział wzięli : 
 
1. Burmistrz Gorzowa Śl.     - Pan Artur Tomala 
2. Skarbnik Miasta      - Pani Katarzyna Sówka 
3. Sekretarz Miasta      - Pan Marian Grajcarek 
4. Przewodniczący osiedli i sołtysi w osobach :  - Pani  
        - Pan Kałużny Józef 
        - Pan Trembulak Szczepan 
        - Pani Nowak-Tracz Sabina
        - Pan Tomala Zygmunt 
        - Pan Rachwalik Wojciech 
                                                                                     - Pani Mariola Janusiak  
                                                                                     - Pani Teresa Szynkowska 
         - Pan Gallus Erwin 
        - Pan Wilhelm Daniel 
        - Pani Wioletta Brunsz 
 
Porządek  o b r a d : 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zgłoszenie pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 
3. Ustalenie porządku obrad. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) a zmiany budżetu Gminy na 2015 rok 
b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 
c) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie  w gminie Gorzów 
Śląski na rok 2016. 

d) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w gminie 
Gorzów Śląski na rok2016. 

     e)  nabycia nieruchomości do zasobu Gminy Gorzów Śląski 
5.    Zatwierdzenie planu Komisji Rewizyjnej na 2016r 
6.     Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie  
        międzysesyjnym. 
7)    Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
8)    Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
9)   Wolne wnioski i informacje.  
10   Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Nr XV/2015 z dnia 16.12.2015r 
11)   Zakończenie obrad. 
 



Ad1. Otwarcia XVI sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. dokonał  Przewodniczący 
Rady Miejskiej Pan Artur Kajkowski – witając radnych Burmistrza Pana Artura 
Tomalę, Skarbnika Miasta Panią Katarzynę Sówka, Sekretarz Miasta Pana Mariana 
Grajcarka Radcę Prawnego Panią Bożenę Kindler  dyrektorów jednostek 
organizacyjnych, przewodniczących osiedli i sołtysów oraz mieszkańców Miasta i 
Gminy, stwierdzając jednocześnie, że w sesji uczestniczy 13 radnych na 15-osobowy 
skład Rady Miejskiej, co stanowi kworum, przy którym może obradować i 
podejmować uchwały Rada Miejska. 
 
Ad2. Brak. 
 
Ad3.Pan Artur Kajkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż radni 
otrzymali porządek obrad wraz z zawiadomieniem na sesję oraz projekty uchwał, 
proponuje wprowadzenie w podpunkcie f ) ustalenia wysokości diet radnych 
porządek obrad poddany został pod głosowanie i przyjęty przez Radę Miejską –  
jednogłośnie 13 głosami „za” na obecnych na sesji 13 radnych na 15-osobowy skład 
Rady Miejskiej. 
 
Ad4a) Skarbnik Pani Katarzyna Sówka przedstawiła projekt uchwały w sprawie: 
zmiany budżetu Gminy na 2015 rok informując radnych o zwiększeniach i 
zmniejszeniach po wprowadzonych zmianach budżet gminy wynosi  dochody 
22.279.295,29 zł. Przychody 1.5443.474,22 zł. natomiast wydatki 22.885.663,42 zł. 
 
Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia odczytała pozytywną 
opinię z wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 
/ załącznik do protokołu/. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XVI/105/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 29 grudnia 2015 r. w 
sprawie: zmiany budżetu Gminy na 2015 rok została podjęta przez Radę Miejską – 
jednogłośnie 13 głosami „za” na obecnych na sesji 13 Radnych, na 15 osobowy 
skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinia  stanowią załącznik do protokołu sesji. 
 
Ad4b) Skarbnik Pani Katarzyna Sówka przedstawiła projekt uchwały w sprawie: 
zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej informując 
radnych , że zostały zwiększone dochody bieżące o kwotę 76.820,00 oraz 
zmniejszone dochody majątkowe o kwotę 175.000,00. Dochody majątkowe zostały 
zmniejszone zgodnie z umową w sprawie przyznania Gminie środków finansowych z 
budżetu Województwa Opolskiego na dofinansowanie budowy dróg dojazdowych do 
gruntów rolnych.  
Zwiększono wydatki bieżące o kwotę 26.820,00 oraz zmniejszono wydatki majątkowe 
o kwotę 269.000,00 w związku z podpisanymi umowami o wykonanie dróg 
dojazdowych do gruntów rolnych w Skrońsku i Uszycach na kwotę niższą niż 
pierwotnie planowano.  
W związku z tymi zmianami dochody ogółem wynoszą 22.279.295,29 natomiast 
wydatki ogółem 22.885.663,42.  



Zostały również zmniejszone przychody o kwotę 144.000,00 zł. w związku z tym 
zmniejszony został deficyt Gminy i wynosi obecnie 606.368,13 zł. 
 
Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia odczytała pozytywną 
opinie z wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 
/ załącznik do protokołu/. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XVI/106/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 29 grudnia 2015 r. w 
sprawie: zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 
została podjęta przez Radę Miejską – jednogłośnie 13 głosami „za” na obecnych na 
sesji 13 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinia  stanowią załącznik do protokołu sesji. 
 
Ad4c) Pani Joanna Erd  – Pełnomocnik  zapoznała z projektem uchwały w sprawie:  
uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w gminie Gorzów Śląski na 
rok 2016 
 
Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia odczytała pozytywną 
opinie z wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 
/ załącznik do protokołu/. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XVI/107/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 29 grudnia 2015 r. w 
sprawie: zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w 
gminie Gorzów Śląski na rok 2016 została podjęta przez Radę Miejską – 
jednogłośnie 13 głosami „za” na obecnych na sesji 13 Radnych, na 15 osobowy 
skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinia  stanowią załącznik do protokołu sesji. 
 
Ad4d) Pani Joanna Erd  – Pełnomocnik  zapoznała z projektem uchwały w sprawie: 
uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Gorzów 
Śląski na rok2016   
 
Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia odczytała pozytywną 
opinie z wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 
/ załącznik do protokołu/. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XVI/108/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 29 grudnia 2015 r. w 
sprawie: zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Gorzów Śląski na rok2016 została podjęta 



przez Radę Miejską – jednogłośnie 13 głosami „za” na obecnych na sesji 13 
Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinia  stanowią załącznik do protokołu sesji. 
 
Ad4 e) Pan Artur Tomala -Burmistrz przedstawił projekt uchwały w sprawie: nabycia 
nieruchomości do zasobu Gminy Gorzów Śląski 
 
Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia odczytała pozytywną 
opinie z wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 
/ załącznik do protokołu/. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XVI/109/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 29 grudnia 2015 r. w 
sprawie: nabycia nieruchomości do zasobu Gminy Gorzów Śląski została podjęta 
przez Radę Miejską – jednogłośnie 13 głosami „za” na obecnych na sesji 13 
Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinia  stanowią załącznik do protokołu sesji. 
 
Ad4f) Pan Artur Kajkowski –Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w 
sprawie: ustalenia wysokości diet radnych 
 
Uchwała Nr XVI/110/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 29 grudnia 2015 r. w 
sprawie: ustalenia wysokości diet radnych została podjęta przez Radę Miejską – 
jednogłośnie  13 głosami „za” na obecnych na sesji 13 Radnych, na 15 osobowy 
skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu sesji. 
 
Ad5. Przewodniczący  Komisji Rewizyjnej Pan Jurczok  Marek przedstawił plan pracy 
Komisji Rewizyjnej na 2016r   
Radni przyjęli plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2016r – jednogłośnie 13 głosami „za”, 
na obecnych na sesji 13 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Ad6. Pan Artur Kajkowski -Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał Radnych z 
pismami od: 
- Wojewody Opolskiego w sprawie uchwały w sprawie uchwalenia wysokości diet 
radnych 
- Wyrok Sądu w sprawie uchwały regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie gminy 
- wniosek Pana Tomasza Stefan w sprawie przeznaczenia środków finansowych do 
MGOK w Gorzowie Śląskim na zakup instrumentów i partytur. 
 
Ad7. Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił informację o wydanych Zarządzeniach 
w okresie międzysesyjnym /załącznik do protokołu/. 
Burmistrz poinformował, że zostało wydane ogłoszenie , że obowiązuje ustawowy 
bezwzględny zakaz spalania odpadów na terenie nieruchomości oraz w piecach 
domowych i w takim przypadku może być wszczęte postepowanie.  



Ad9. Radca Prawny Pani Bożena Kindler wyjaśniła Radnemu Panu Markowi Jurczok 
procedury w sprawie uchwalania budżetu, my nie możemy zmienić ustawy o 
finansach publicznych i o samorządzie gminnym. 
 
Ad10.. Sołtys Skrońska Pan Józef Kałużny zapytał o nabór wniosków na kanalizację. 
Burmistrz wyjaśnił, że wnioski będą ale na razie nie ma naboru. 
 
Ad11. Protokół Nr XV/2015 z sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 16-12-2015r 
został przyjęty bez odczytania jednogłośnie przez Radę Miejską (13 głosami „za” na 
obecnych na sesji 13 radnych , na 15 osobowy skład Rady Miejskiej)  do wglądu w 
biurze Rady Miejskiej . 
 
Nie wniesiono do protokołu uwag. 
 
Ad12. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Artur Kajkowski stwierdził, że wyczerpany 
został porządek obrad, dziękując za udział w obradach zamykając XVI  sesję Rady 
Miejskiej. Dziękując radnym za ten rok i Życzę Wszystkiego Najlepszego w Nowym 
Roku.  
 
 
Protokółowała                     Przewodniczył 
M. Zoremba                   Artur Kajkowski
  
 
 
 
 
 
 
 


